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Årsrapport for Delfinpartiet 2020

Delfinpartiet startet året med 14 svømmere. Vi har til sammen sendt 6 svømmere opp til

haipartiet og fått 4 nye opp fra sjøløve. I dag er det totalt 10 svømmere på partiet.

Coronasituasjonen har gjort motivasjonen vanskelig for flere av svømmerne og det er en del

som har sluttet. Vi har hatt varierende treningsmengde gjennom året. Dette har vært styrt av

retningslinjene som har vært.  I perioder har vi ikke hatt treninger overhode og i andre

perioder når bassenget har vært stengt, har vi forsøkt å ha landtreninger ute med varierende

grad av suksess og oppmøte. Vi ser det kommer færre barn til utetreninger enn det gjør til

svømmetreningene. Tross strenge retningslinjer til tider har vi sett utvikling og godt

potensiale hos de svømmerne som fremdeles er på partiet. De har utviklet seg både

svømmetekniskt og blitt flinkere til å svømme lengre. Dette er imponerende innsats av

svømmerne da de har hatt særdeles få timer i vannet. Vi ser den tiden svømmerne får være i

bassenget er de motiverte, og vi har hatt fokus på sosialt samhold, treningsglede og lek.

Dette er nok suksessfaktoren til at så mange har fortsatt med idretten og utvikler potensialet

de har. I løpet av året er også trenere skiftet ut og fra påsken er det Helle og Thea som er

nye trenere for partiet. Flere av svømmerne har fått anledning til å delta på stevne i løpet av

året, men dette har vært frivillig og det har vært færre stevner enn tidligere år. Vi håper på

videre fremgang i året som kommer.

MVH Helle Gjøsund, trener Delfin


